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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                    GEOAGIU 

 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi  28.03.2024, ora 11,00,  în ședința ordinara  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiu 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului 

nr.  160 din 21.03.2024, cu respectarea dispozițiilor legale.    

La ședință sunt prezenți toți cei 15 consilieri locali în funcție.  

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința 

este legal constituită. 

Doamna Urșica Liliana - Rodica,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 1/30.01.2024, 

preia conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drept domnul Primar 

Cărăguț Vasile, dna Cimpoeșu Maria - secretar general, iar în calitate de invitați sunt prezenți domnul 

Director, prof. Cismașiu Octav și dna Fegher Simona din partea Liceului Tehnologic Agricol Geoagiu, 

dl. Susan Marius – șef SRAADPP, dna Igna Maria Angela – director executiv DAS Geoagiu,  doamna 

Olea Coman Corina – compartimentul buget, financiar. 

Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, se dă citire 

procesului - verbal al ședinței din data de  08.03.2024, nu sunt obiecțiuni și este supus spre aprobarea 

consiliului local,  fiind aprobat in unanimitate de voturi. 

   

X X X 

 
Din partea dlui primar se prezintă următorul proiect al ordinii de zi:  

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind acordarea ajutoarelor de 

urgenţă și a ajutoarelor comunitare prevăzute de Legea nr. 196/2016 privind venitul minim de 

incluziune 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale  

administrate şi finanţate din bugetul  local al Orașului Geoagiu pentru anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau lucrări de interes local, 

pentru anul 2024,  prevăzut de  Legea nr. 196/2016, privind venitul minim de incluziune,  cu 

modificările şi completările ulterioare. 

  Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării Compartimentului Centru Social – 

Comunitar Multifuncțional și modificarea organigramei și statului de funcții al aparatului de 

specialitate al primarului orașului Geoagiu și al instituțiilor și serviciilor  publice din subordinea 

Consiliului Local Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

5. Proiect de hotărâre privind scoaterea din funcţiune  și casarea  unor mijloace fixe şi 

obiecte de inventar, din proprietatea privată a oraşului Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

6. Proiect de hotărâre privind  rectificarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 

2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar pe anul 

2023. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

8. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului 

Sportiv ”Gloria” al orașului Geoagiu pe anul 2024 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 
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9. Proiect de hotărâre privind acordarea de scutiri la plata obligaţiilor fiscale  

contribuabililor membrii cooperatori din orasul Geoagiu 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru serviciile prestate de Asociaţia de 

Dezvoltare Intercomunitară ”Serviciul judeţean pentru ocrotirea animalelor fără stăpân”, în  anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului de parteneriat între U.A.T ORAȘUL 

GEOAGIU şi ASOCIAŢIA „SALVITAL” Hunedoara. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

12. Proiect de hotărâre privind  aprobarea aderării UAT comuna Bătrâna, prin Consiliul 

Local al Comunei Bătrâna,  la Asociația de Dezvoltare Intercomunitara ”Aqua Prest Hunedoara” 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

13. Proiect de hotărâre privind delegarea gestiunii serviciului public pentru administrarea, 

întreținerea și exploatarea zonelor de parcare cu plată din Statiunea Geoagiu Bai. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

14. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al orasului Geoagiu 

a terenului în suprafață de 950 mp și însușirea documentației cadastrale aferente acestuia. 

  Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

15. Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de  dezlipire a imobilului teren 

situat în intravilanul oraşului Geoagiu, str. Muzicanților, jud. Hunedoara,  înscris în CF 64187 

Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

16. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Programului de achiziţii publice al proiectului 

”Reabilitarea/modernizarea unității de învățământ Liceul tehnologic Agricol Al. Borza, corp – școala 

primară, str. Calea Romanilor, nr. 149, oraș Geoagiu, județul Hunedoara. 

                                                                                          Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

17. Proiect de hotărâre privind  alocarea fondurilor necesare pentru participarea Trupei de 

dans modern „The Power” a Casei de Cultură „Ion Budai Deleanu” din Orașul Geoagiu  la competiția 

națională de dans FREEDOM DANCE FESTIVAL, care va avea loc la Cluj Napoca, în data de 20 

aprilie 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

 

 

Ca probleme urgente inscrise pe ordinea de zi sunt urmatoarele: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea fondurilor necesare achiziționării de cărți pentru 

acordarea de  premii elevilor cu rezultate bune la învățătură la sfârșitul anul școlar 2023/2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

2. Proiect de hotărâre privind stabilirea situației juridice referitoare la imobilul având destinația de 

drum public  care aparține domeniului public al orașului Geoagiu și însușirea documentației 

cadastrale aferentă acestuia. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului tehnic, a devizului general actualizat și a 

principalilor indicatori tehnico-economici, actualizați pentru proiectul „MODERNIZAREA 

SISTEMULUI DE ILUMINAT PUBLIC IN ORASUL GEOAGIU, JUDETUL 

HUNEDOARA„. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării serviciului social de zi ”Centrul Comunitar 

Multifunctional” oraș Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

Diverse.   

 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobata cu unanimitate de voturi. 

 

X X X 
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Se trece la prezentarea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

 

 

  La punctul unu  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea Regulamentului privind acordarea ajutoarelor de urgenţă și a ajutoarelor 

comunitare prevăzute de Legea nr. 196/2016 privind venitul minim de incluziune. 

         Se prezintă raportul  Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  43 / 2024. 

 

X X X 

 

 La punctul doi al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale  administrate şi finanţate 

din bugetul  local al Orașului Geoagiu pentru anul 2024. 

         Se prezintă raportul  Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   44 / 2024. 

 

X X X 

 

 La punctul trei al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea Planului de acţiuni sau lucrări de interes local, pentru anul 2024,  prevăzut 

de  Legea nr. 196/2016, privind venitul minim de incluziune,  cu modificările şi completările 

ulterioare. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   45/2024. 

 

X X X 

 

 Punctul patru se retrage de pe ordinea de zi de către inițiator.  

 

X X X 

 

 La punctul cinci al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind scoaterea din funcţiune  și casarea  unor mijloace fixe şi obiecte de inventar, din 

proprietatea privată a oraşului Geoagiu. 

Se prezintă raportul  Compartimentului Contabilitate și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  
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Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   46/2024. 

 

X X X 

 

 La punctul sase al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare  privind  rectificarea  bugetului  local al orasului  Geoagiu  pe  anul 2024. 

Se prezintă raportul  Compartimentului buget, financiar și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Dl. Vlad Ovidiu: aș vrea să pun eu o întrebare! Domnule Director câți copii beneficiază de acest 

program? 

Dl. Director Cismasiu Octav: 738 de elevi. Acesta este numărul total, dar in fiecare zi avem 

prezență la ora 9,00, ca să pregătim doar porțiile necesare pentru elevii prezenți, aceasta este și o bună 

modalitate de prevenire a abandonului școlar. 

Dl. Vlad Ovidiu: mulțumim și felicitări! 

Dl. Primar: aș dori să-l întreb pe domnul director, știu că trecerea de la masa caldă la masa 

sănătoasă, sperăm să fie de calitate bună, în primul rând să fie la calorii care le spune standardul pentru 

copii. Dacă știți, sunt probleme, înainte mai erau reclamații cu meniurile că se repetă aceleași meniuri 

de două ori pe săptămână, ca nu a fost prea ok și ciorba si felul doi erau mai slăbuțe. Să ne spuneți cum 

ați gandit, ați spus ca luați legătura cu un nutriționist, dacă dumneavoastră sunteți mulțumit de calitatea 

produselor care merg la copii? 

Dl. Director Cismașiu Octav: eu sunt foarte mulțumit de calitatea produselor care merg către 

copii! Trebuie să subliniem faptul că suntem printre puținii care asigură o masă caldă copiilor, 

majoritatea unităților de învățământ din program au mers spre catering, sandvisuri și alte produse. Noi 

respectam intrutotul meniurile pe care le-a întocmit medicul nutriniost, pe grupe de vârstă, pe două 

săptămâni. La două săptămâni se rotesc meniurile, saptămâna 1 și săptămâna 2. Este evident că nu 

putem mulțumi pe toată lumea, este evident faptul că, și o spun din păcate, cu subiect și predicat, 

educația își spune cuvântul, pentru că așa cum vedeți dvs, văd și eu caserole aruncate, pachete 

aruncate, și este păcat de la bunul Dumnezeu, dar dacă atât se poate înțelege. Am avut discuții cu 

colegii mei profesori, urmează luni să facem un careu cu elevii, să le explicăm încă o dată că sunt niște 

bani, dar nu vorbim neapărat de bani, dar sunt multe persoane care ar fi încântate să aibă un astfel de 

suport alimentar și să nu ne batem joc de efortul pe care il facem, este un efort fantastic să facem 500-

600 de porții de mancare în fiecare zi, efort pe care îl facem nu pentru noi, ci pentru copii, care mai au 

acasă frați sau părinți și care poate nu își pot permite să manance in fiecare zi o astfel de mâncare.  

Gătim conform tuturor normativelor și încercăm să fie cât se poate de sănătoasă, să nu fie cu prăjeli, 

ingrediente cât se poate de naturale. 

Dl. Primar: am auzit unele discuții la părinți, că le spun copii că mâncarea nu a fost bună,că a 

fost puțină, și toată lumea înjură la Primărie și la Consiliu local, nu cred că am ales noi vreodată 

meniurile, noi când primim banii, adoptăm hotărâri, dar nu stabilim noi felurile de mancare sau 

cantitatea, ar trebui să aveți discuții și cu părinții  să le explicați care sunt normativele și cum se 

stabilesc aceste aspecte. Că repetați la 2 săptămâni meniul, dar că nu va spune nici primarul și nici 

consiliul local ce ciorbă sau ce felul doi să gătiți intr-o zi. 

Dl. Cismașiu Octav: domnule Primar, știți bine că există aceea metodologie aprobată de Guvern, 

care stabilește clar care sunt pașii de implementare a acestui program ”Masă sănătoasă”. Intre cele 2 

programe nu sunt diferențe semnificative, dar cum am spus și la inceput nu putem mulțumi pe toată 

lumea. Noi ne străduim! 

Dl. Primar: cu personalul pe care îl aveți puteți acoperi partea aceasta de masă sănătoasă? 

Dl. Cismașiu Octav: avem o medie de 600 de porții pe zi, vă dați seama că ar mai fi necesar 

personal, în situația in care acum avem 3 oameni in bucătărie, din care o singura bucatareasă, avand in 

vedere finantarea per capita nu putem angaja personal suplimentar. 
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Dna Fegher Simona: pentru derularea acestui program nu primim bani suplimentar, pentru 

personal trebuie să asiguram finantarea din costul per elev, iar noi suntem pe depășire pe costul/elev. 

Ne descurcăm cum putem, mai intră profesorii de specialitate, cărora le-am făcut analize.  

Dl. Cismașiu Octav: am incercat să rotim in așa fel personalul incât să nu existe probleme în nico 

parte, să existe carențe nici la partea de curățenie și atunci avem 3 persoane care sunt dedicate pentru 

programul ”masă sănătoasă”, care vin la ora 6 dimineața și nu ar trebui să înceapă programul la 6, ar 

trebui să înceapă la aceeași ora cu toți angajații, dar din constinciozitate, de asta am spus că este un 

efort și toată lumea ar trebui să vadă acest lucru. 

Dl. Primar: ar trebui să le explicați acest lucru și părinților, diriginții să știe aceste aspecte și să le 

prezinte la ședințele cu părinții, pentru că este o dezinformare cu privire la aceste aspecte. 

Dl. Cismașiu Octav: din feedback-ul pe care eu îl am este cu totul altul. Din intalnire pe care le-

am avut la Consiliul elevilor, prima intrebare, după suspendarea programului ”Masa caldă”, care s-a 

pus a fost ”cand incepe programul masa calda”? Acum, așa cum am spus, nu putem mulțumi pe toată 

lumea! Știți bine, cand a inceput programul ”masa caldă” primul lucru care s-a făcut, in prima zi, s-a 

cantarit ciorba! 

Dna Călugăr Carmen: daca aveți luni careu cu elevii, vă rog mult să-i atenționați cu privire la 

aruncarea la intamplare a ambalajelor de la pachetul alimentar. Tot Geoagiu este plin de caserole și 

pungi, iar in parc este o buturugă, în jurul căreia se adună să ia masa, apoi toate ambalajele rămân pe 

jos. Noi adunăm după ei, dar in fiecare zi este aceeași poveste.  

Dl. Cismașiu Octav: dna Viceprimar, așa cum am spus la inceput, este vorba despre educație, pe 

lângă faptul că le oferim acest program – masa sanatoasa- noi încercăm să le oferim și educație in 

spiritul unei alimentații sănătoase și în spiritul acesta ecologic. Dar cu unii poți vorbi..... 

Dna Călugăr Carmen: știm, și noi stăm pe străzi la ora la care se termină cursurile și le atragem 

atenția să nu arunce, îi punem să ridice de pe jos ce au aruncat, dar trebuie să insistăm pe toate căile. 

Dl. Pleniceanu Mihai: poate reușim să terminăm gardul și atunci nu vor fi problemele acestea! 

Dl. Cismașiu Octav: aceasta este o altă problemă! 

dl. Pleniceanu Mihai: probabil atunci nu vor mai intra pe aici! 

Dna Călugăr Carmen: și pe strada principală este aceeași problemă, nu numai in parc. 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule director la 700 de copii beneficiari, înseamnă 1400 de părinți, cu 

bunicii sunt peste 2000 de persoane, nu aveți cum să mulțumiți pe toată lumea și nici nu cred că vă 

propuneți lucrul acesta! Dar atâta timp cât programul este un succes și marea majoritate sunt 

mulțumiți, iar copii mănâncă mai sănătos, e foarte bine. Vizavi de partea cu educația, da, intradevăr, ar 

trebui impuse anumite lucruri, în  așa fel încât să nu se mai intample situații de genul acesta. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  47/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul șapte al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar pe anul 2023. 

Se prezintă raportul Compartimentului buget, financiar și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   48 / 2024. 

 

X X X 

 

La punctul opt al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv ”Gloria” al orașului 

Geoagiu pe anul 2024. 
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Se prezintă raportul Clubului Sportiv Gloria al orasului Geoagiu și avizele favorabile ale 

comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   49 / 2024. 

 

X X X 

 

La punctul nouă al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind acordarea de scutiri la plata obligaţiilor fiscale  contribuabililor membrii cooperatori 

din orasul Geoagiu. 

Se prezintă raportul Compartimentului impozite și taxe locale  și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Dna consilier local Homorodean Silvia arată că are un interes personal față de acest proiect de 

hotărâre și nu participă la dezbatere și la vot. 

  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   50/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul zece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea tarifelor pentru serviciile prestate de Asociaţia de Dezvoltare 

Intercomunitară ”Serviciul judeţean pentru ocrotirea animalelor fără stăpân”, în  anul 2024. 

Se prezintă raportul Secretarului General  și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   51/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind aprobarea acordului de parteneriat între U.A.T ORAȘUL GEOAGIU şi 

ASOCIAŢIA „SALVITAL” Hunedoara. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   52/ 2024. 

 

X X X 
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La punctul doisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind  aprobarea aderării UAT comuna Bătrâna, prin Consiliul Local al 

Comunei Bătrâna,  la Asociația de Dezvoltare Intercomunitara ”Aqua Prest Hunedoara”. 

Se prezintă raportul Secretarului General  și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

 

 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   53/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind delegarea gestiunii serviciului public pentru administrarea, întreținerea și 

exploatarea zonelor de parcare cu plată din Statiunea Geoagiu Bai. 

Se prezintă raportul Compartimentului Juridic  și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discuțiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discuții? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   54/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al orasului Geoagiu a terenului 

în suprafață de 950 mp și însușirea documentației cadastrale aferente acestuia. 

Se prezintă raportul Secretarului General  și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   55/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul cincisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind aprobarea documentaţiei de  dezlipire a imobilului teren situat în 

intravilanul oraşului Geoagiu, str. Muzicanților, jud. Hunedoara,  înscris în CF 64187 Geoagiu. 

Se prezintă raportul Secretarului General  și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   56/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul șaisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind  aprobarea Programului de achiziţii publice al proiectului 
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”Reabilitarea/modernizarea unității de învățământ Liceul tehnologic Agricol Al. Borza, corp – școala 

primară, str. Calea Romanilor, nr. 149, oraș Geoagiu, județul Hunedoara. 

Se prezintă raportul Compartimentului Implementare Proiecte și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   57/ 2024. 

 

X X X 

 

La punctul șaptesprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind  alocarea fondurilor necesare pentru participarea Trupei de dans modern 

„The Power” a Casei de Cultură „Ion Budai Deleanu” din Orașul Geoagiu  la competiția națională de 

dans FREEDOM DANCE FESTIVAL, care va avea loc la Cluj Napoca, în data de 20 aprilie 2024. 

Se prezintă raportul Casei de Cultură I.B. Deleanu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   58/ 2024. 

 

X X X 

 

Ca probleme urgente inscrise pe ordinea de zi sunt urmatoarele: 

 La punctul unu se prezintă referatul constatator si proiectul de hotarare privind aprobarea 

fondurilor necesare achiziționării de cărți pentru acordarea de  premii elevilor cu rezultate bune la 

învățătură la sfârșitul anul școlar 2023/2024. 

          Se prezintă raportul Compartimentului buget, financiar și  avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

         Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

       Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  59/ 2024.  

X X X 

 

 La punctul doi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de hotarare privind 

stabilirea situației juridice referitoare la imobilul având destinația de drum public  care aparține 

domeniului public al orașului Geoagiu și însușirea documentației cadastrale aferentă acestuia. 

        Se prezintă raportul Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

       Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  60 / 2024.  

 

X X X 

 La punctul trei se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de hotarare privind 

aprobarea proiectului tehnic, a devizului general actualizat și a principalilor indicatori tehnico-
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economici, actualizați pentru proiectul „MODERNIZAREA SISTEMULUI DE ILUMINAT PUBLIC 

IN ORASUL GEOAGIU, JUDETUL HUNEDOARA„. 

        Se prezintă raportul  Compartimentului Implementare Proiecte și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

       Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  61/ 2024.  

 

X X X 

 La punctul patru se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de hotarare 

privind aprobarea înființării serviciului social de zi ”Centrul Comunitar Multifunctional” oraș Geoagiu. 

        Se prezintă raportul  Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Doamna Președinte  Urșica Liliana Rodica:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, 

mai sunt si alte discutii? 

Dl. Piele Marcel: la inceput când ni s-a prezentat acest proiect ni s-a spus că va fi o clădire in 

care se vor monta masini de spălat și dușuri pentru persoanele defavorizate. Între timp s-a modificat 

ceva sau a rămas la fel, are altă destinație? 

Dna Igna Angela: nu si-a schimbat destinația, doar ca in nomenclatorul serviciilor sociale nu 

există un serviciu social cu destinația de baie publică. Atunci a trebuit să-l incadram intr-un serviciu 

social reglementat, un serviciu social de zi, in care vom avea si o activitate comună cu școală, vom 

incerca să avem un program educativ după cursurile scolare, in care copii să invețe reguli de igienă, să-

si faca temele. 

Dl. Primar: echipamentele pentru dotarea centrului sunt achiziționate, ele au fost achiziționate de 

noi, nu fac obiectul contractului de lucrări și vor fi puse pe poziție până în ziua in care se face recepția 

lucrărilor. Acolo nu există nicio abatere sau renuntare la ceva. 

Dl. Pleniceanu Mihai: la partea de curent i s-a dat drumul, că am văzut că aveau curent? 

Dl. Primar: da, curentul funcționează, iar la gaz ne-au spus ca maine vin să monteze contorul 

pentru ca la recepție să se facă probe la centrale. 

Dl. Pleniceanu Mihai: eu aș fi de acord dacă s-ar putea să finalizeze inclusiv și gardurile, pentru 

că știți, lucrul neîngrădit ....., se pot intampla foarte multe, se pot face distrugeri importante. 

Dl. Vlad Ovidiu: vizavi de lucrările exterioare clădirii există o evaluare, există un proiect, mă 

gândesc că există! 

Dl. Primar: i-am cerut o evaluare la constructor, undeva la 30 mii lei, curte, poartă, dar nu avem 

banii. Dacă vom avea incasări si vom putea face o rectificare de buget, vom veni cu propunerea să 

aprobați fondurile pentru aceste lucrări. 

Dl. Vlad Ovidiu: suma de 30 mii lei este foarte mică pentru tot ce este de făcut. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

       Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  62/ 2024.  

 

X X X 

 

 Diverse: 

1. Fiind prezent domnul Director al Liceului tehnologic agricol Geoagiu – dl prof. 

Cismașiu Octav, i se dă cuvântul pentru a prezenta solicitarea unității de învățământ. 

Dl. Cismașiu Octav: am venit astăzi în fața dumneavoastră pentru a vă aduce la cunoștință că 

școala noastră incearcă intotdeauna să aducă un plus valoare comunității orașului Geoagiu și dovedit 

acest fapt este pentru că scoala noastră a fost aleasă de Ministerul Educației pentru a fi gazdă anul 

acesta pentru 2 olimpiade – faza națională: Cresterea animalelor și Cultura Plantelor. Este prima oară 

când județul Hunedoara este gazda unui astfel de concurs. Ce presupune aceasta: toți finaliști etapei 

județene din intreaga țară vor participa la Liceul Tehnologic Agricol din Geoagiu la faza națională a 
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acestei olimpiade. Aceasta inseamnă că in Geoagiu vor veni peste 100 de elevi împreună cu  profesorii 

însoțitori din peste 37 de judete din țară. Ei vor fi găzduiți la internatul nostru și vor mânca la cantina 

școlii, iar comisia centrală, care este condusă de dl profesor univ. Mihai Marian de la Facultatea de 

medicină veterinară de la Cluj, își va desfășura activitatea la școală și vor fi cazați în Geoagiu Băi. 

Vorbim de perioada 25 -30 aprilie, perioadă în care acesti elevi impreună cu profesorii și comisia 

centrală își vor desfășura activitatea, vorbim de o probă scrisă și o probă practică pe fiecare din cele 2 

domenii. Vor avea si actvități de relaxare, vizite la castelul Hunedoara și la cetățile dacice. 

Inspectoratul Școlar Hunedoara a solicitat consiliului local al orasului Geoagiu să sprijine cu suma de 

17000 lei aceste activități. Suplimentarea premiilor – 5000 lei, costurile organizării – 10000 lei și 

materiale pentru proba practică – 2000 lei. Având în vedere că este o oportunitate unică pentru orașul 

Geoagiu de a ieși în față atât cu oferta educațională, cât și cu oferta turistică, organizarea și buna 

desfășurare a acestor olimpiade nu face altceva decât să pună orașul Geoagiu pe harta educației și a 

performanței in educației, motiv pentru care venim în fața dvs cu rugămintea de a ne sprijini, 

bineințeles in limita posibilităților, intelegem că sunt probleme cu banii, dar venim cu rugămintea de a 

ne sprijini pentru că este un motiv de mandrie pentru toată lumea. Vă mulțumesc!!! 

Dl. Primar: ne bucurăm domnule Director pentru că ați reușit să aduceți încă o olimpiadă – fază 

națională la Geoagiu, îmi aduc aminte de olimpiada de geografie, care a avut tot așa succes și foarte 

mulți profesori care au participat la aceea olimpiadă. Sigur că aveți tot sprijinul nostru, să vedem ce 

variantă găsim la partea de finanțare. Aici, cei 17 mii trebuie să-i asigurăm numai noi sau impreună cu 

dvs? 

Dl. Cismașiu Octav: dacă se poate noi vă rugăm să asigurați din bugetul local suma de 17 mii lei, 

pentru că ațoi văzut, noi ca să putem asigura condiții pentru acestă olimpiadă am făcut lucrări de 

modernizare consistente. Am reabilitat ferma didactică pentru că proba practică la Creșterea animalelor 

se va da in fermă, ori nu puteam să ne prezentăm așa cum arăta. Am facut investiții in solarii și sera 

pentru a avea infrastructura pentru proba practică la Cultura Plantelor. Am facut investitii de peste 400 

mii lei în reabilitarea internatului, pentru a putea caza elevii in cele mai bune condiții, pentru că nu îi 

puteam caza in condițiile care existau. Toate aceste investiții le-am făcut din veniturile proprii și 

sponsorizări. Suntem in impas și nu putem să mai suportăm alte cheltuieli. 

Dl. Primar : mai avem o solicitare pentru un parteneriat cu Școala, BT si Asociatia Lions din 

Orăștie pentru amenajarea clădirii in care a funcționat grădinița, ne-au cerut in jur de 8000 lei doar 

materialele de care au nevoie. Vă rugăm să îi ajutați, în prima fază dumneavoastră, ca in momentul in 

care putem face rectificarea să vă putem aloca aceea sumă de 8000 lei și să vedem dacă găsim o 

varianta mai repede, până în 15 – 20 aprilie să avem o sedinta prin care să rectificăm ceva, dacă nu să 

încercați să suportați dvs și apoi să vă alocam aceste fonduri. Cu siguranță aveți tot sprijinul de la noi! 

Dl. Cismașiu Octav: va multumim! Sunt convins că vom găsi soluții, din acest motiv am venit in 

fața dvs astăzi, este o activitate de bun augur pentru toată lumea și noi vom incerca să sprijinim din 

toate punctele de vedere toate activtățile educaționale, dar, din punctul meu de vedere, la acest moment 

prioritară este olimpiada națională, pentru că eu cred că acolo trebuie să fim impecabili. Pentru mine 

definiția cuvântului impecabil este întradevăr impecabil! 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Director, stimați colegi, cu toții știm că bugetul primăriei este 

insuficient, dar având in vedere faptul că de fiecare dată am reușit să asigurăm sume mari pentru 

activitatea sportivă pentru fotbal, pentru diferite activități culturale, eu sunt convins că Consiliul local 

va gasi soluții să finanțăm această activitate fără nici un fel de problemă, din puntul meu de vedere este 

o sumă infimă  - 17000 lei nu este o sumă colosală! Deci, domnule Director, aveți cu siguranță 

sprijinul Consiliului local pentru a nu avea nici un fel de problemă cu olimpiada, cu activitatea de 

invatamânt, nici acum și nici pe viitor. 

Dl. Cismașiu Octav:  știu cum este bugetul local și incercăm să nu punem o mare presiune pe el 

și incercăm și noi să găsim surse de finanțare, să identificăm alte tipuri de finanțări, astfel încât să 

descurcăm lucrurile, incât să nu punem presiune pe bugetul local. Asta în condițiile în care putem, că 

suntem și noi limitați, însă când sunt evenimente de o asemenea anvergură este clar că trebuie să ne 

dăm mâna și să organizam totul impecabil. Este vorba de mândria noastră ca oraș! 

 

2. Dl. Vlad Ovidiu: aș dori să mai discutăm câteva lucruri la diverse. Ieri in cadrul ședinței 

pe comisii am intrebat vizavi de activitatea de la Evidenta persoanelor, am solicitat numărul de 

resedinte și domicilii noi pentru 2023, respectiv ianuarie si februarie 2024. Am vazut că ați făcut o 

adresa către SPCLEP si am primit un raspuns care pe mine nu mă satisface, nu cred că sunt informații 
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clasificate, sau ni se spune foarte clar că nu avem acces la asemenea informații. Eu nu cred că sunt 

foarte multe persoane care își fac domiciliu in Geoagiu și din minte ar putea știi cine gestionează 

activitatea aceasta. Cineva s-a străduit să dea un răspuns pe două pagini, mi se pare .....! Era o intrebare 

simplă, am cerut un număr, nu am cerut nume, CNP –uri, alte informatii cu caracter personal, doar un 

numar, să știm câte persoane si-au stabilit domiciliul și resedinta in Geoagiu in anul 2023 și câte in 

lunile ianuarie  si februarie 2024. Mi se pare așa, de noaptea minții!!! Ne ascundem după degete și nu 

ințeleg de ce?? 

Acesta a fost un punct, al doilea – în urmă cu 10 zile am inregistrat o adresă la primărie prin care 

eu, că și consilier local, solicitam stadiul lucrărilor, pentru șantierele pe care le avem astăzi in 

desfășurare. Au trecut 10 zile și nu am primit niciun răspuns! Spuneți-mi vă rog ce se întâmplă? Care 

este motivul pentru care nu primesc aceste informații? Din punctul meu de vedere sunt lucruri publice! 

Sunt lucruri pe care cei din primărie și domnul Primar, le cunoașteți foarte bine, eu cred că nu era 

nevoie de mai mult de 2 ore pentru a întocmi un răspuns și a-l trimite! Au trecut deja 10 zile și nu am 

primit nici un răspuns. Păi vă dați seama dacă pentru un raspuns care trebuia dat intr-o zi au trecut 10 

zile, apoi pentru un proiect care ar trebui să dureze un an, ințeleg de ce durează 10 ani proiectele la 

Geoagiu. Vă rog să-mi răspundeți la intrebările acestea, este normal să avem răspunsuri! 

Vizavi de lucrarea din Geoagiu Băi, domnule Primar, care este termenul de finalizare? Acolo 

este vorba de bai europeni, s-au făcut prelungiri peste prelungiri, ne trezim in situația în care, pe lângă 

faptul că costă mult mai mult decât trebuia, ne trezim că va trebui să dăm banii înapoi. Mai mult, 

înțeleg de la oamenii din Geoagiu Băi că s-ar putea să fie și ceva probleme reale vizavi de execuție! Eu 

primesc tot felul de poze, voi merge și eu să vad despre ce este vorba. Lucrările acolo nu arată bine! 

Sunt convins că dvs. știți foarte bine ce se intamplă acolo, pentru că asta trebuie să faceți zi de zi, dar 

vă rog să ne dați niște răspunsuri! Noi ca și consiliu local cred că ar trebui să ne implicăm mai mult și 

în partea executivului, eu mi-aș dori in felul următor: in fiecare lună înainte de ședința pe comisii să 

primim un raăport scris cu stadiul lucrărilor pe fiecare șantier! Eu aș vrea să văd cât au lucrat in fiecare 

lună pe fiecare șantier, să știm cât s-a progresat lunar la fiecare investiție. Pentru lucrurile nu merg bine 

de loc și îmi este frică să nu fim puși în situația in care trebuie să dăm banii inapoi că atunci este o 

problemă! Că tot oamenii din Geoagiu plătesc! 

Al treilea lucru, în urmă cu 10 zile, am intrebat pe grupul consilierilor locali, dacă a inceput 

lucrarea la puntea de la Bozes. Știți bine că de un an de zile intreb de reparațiile la această punte, eu 

locuind in Bozeș mă întâlnesc săptămânal cu familia care locuiește acolo, nu mai pot trece oamenii 

acasă. Un minim de lucrări ar fi trebuit facut acolo. Până să facem o investiție nouă, până să facem 

cereri de ofertă, a trecut aproape un an și nu am fcăut nimic! 

Al patrulea lucru, aș vrea să vă întreb dacă n Geoagiu Băi, tot așa am discut de nenumărate ori, 

vizavi de aleea de la Decebal, sau cum se numește acolo in parc. S-a deschis aleea respectivă sau nu? 

Este liber domeniul public acolo sau nu este in momentul de față? Dacă cumva nu s-a deschis vreau să 

știu care sunt măsurile concrete care le-a luat executivul in ultimul an pentru a aduce situația la normal 

acolo? Multumesc! 

 

 Dl. Primar: la prima intrebare, vă spuneam și ieri, cei doi colegi ai noștri de la Compartimentul 

Implementare Proiecte lucrează la documentații, am primit mai inainte mesaj că le-au finalizat, o să le 

verific după ce ies de la ședință și vom pune răspunsul pe grupul Consiliului local. 

Referitor la investiția privind facilitățile de recreere si agrement de la Geoagiu Bai termenul de 

finalizare este iunie 2024, incercăm să finalizăm ce a mai rămas de executat – finisajele și lucrările 

neeligibile- care nu sunt decontate. 

Referitor la puntea de la Bozeș am cerut câteva oferte, dar nu sunt clare și deocamdată nu pot să 

spun nimic, nu avem o schiță de acolo să vedem pe ce sunt acele sume de 50 mii lei fără beton sau 90 

mii cu beton! O să le punem pe grup să le analizati  și când vom avea banii necesari vom face achiziția 

de punte și tot ce trebuie acolo. 

La Geoagiu Bai, împreună cu colegii de la tehnic și cu dna Secretar am făcut adresa să elibereze 

zona respectivă și ne-au acționat in instanță și avem o procedură de instanță, nu știu când este acuma! 

Dl. Vlad Ovidiu: ne-au acționat in instanță cum că ..??? 

Dl. Primar: au contestat decizia noastră prin care le-am solicitat să elibereze tot ce este acolo 

pentru a lăsa zona liberă. 

Dl. Vlad Ovidiu: ei folosesc domeniul public gratuit și ... 
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Dl Primar: ei susțin că drumul din față a fost terasa clădirii, noi le-am spus că nu este adevărat în 

urma sesizărilor dumneavoastră, ei ne-au acționat in instanță și acum să vedem când va fi expertiză, 

mers la fața locului să vedem dacă câștigă ei, e bine, dacă câștigăm noi va trebui să elibereze. Dar 

deocamdată avem o acționare în instanță! 

Dl. Carașcă Alin: noi avem cunoștință de cauză că ei nu sunt proprietari nici măcar cu un metru 

pătrat, au facut cerere să-și cumpere terenul din curte, în niciun caz, cum s-au făcut proprietari și pe 

domeniul public! 

Dl. Primar: au contractul pe ce au cumpărat de la SC Germisara sau cum era atunci fostul OJT, 

in care este neclar, după aceea au fost niște măsurători și o identificare a clădirilor care au fost pe acel 

CF, care ei spun ca nu sunt așa. Le-am cerut să le aducă să le prezinte, nu le-au adus și au fost aici intr-

o zi și atunci dna Secretar cu Compartimentul Tehnic, le-am făcut adresa pentru eliberare și le-am 

specificat ce trebuie să facă, cum să facă, ni le-au contestat in instanță, am văzut că ne-a venit zilele 

trecute de la instanță, că să prezentăm anumite documentații care trebuie depuse acolo și să vedem cine 

are câștigul de cauză! 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Primar, domnul Decebal este un membru marcant PSD, a fost pe lista 

dvs de consilieri și este următorul care intră în consiliul local. Nu înțeleg de ce nu puteți avea o 

discuție amiabilă, nu trebuie stat prin instanță, deja au trecut 4 ani, e gata mandatul și discuțiile astea 

sunt de 4 ani și dânșii folosesc terenul acela, din punctul meu de vedere abuziv, dacă în instanță, dar 

până au dreptate în instanță calea trebuie să fie liberă, dacă au dreptate în instanță își pun poartă acolo! 

Problema este că ei  folosesc astăzi terenul, de fapt îl folosesc de ani de zile și noi stâm să ne gândim 

dacă au sau nu dreptate. Nu! Terenul trebuie să fie liber și dacă au dreptate îl ocupă. Nu invers, pentru 

că nu este normal. Păi așa orice cetățean din Geoagiu vine și ocupă aleea de intrare în Primărie și pe 

urmă face o acțiune in instanță, iar apoi după 2,3 – 10 ani, el folosește aleea și când se demonstrează că 

nu a avut dreptate, zice bine! Îmi iar lucrurile de aici și puteți intra în Primărie. Mi s epare un lucru 

total forțat! Nu înțeleg de ce nu se iau măsurile care se impun! Domnule Primar fiind domeniul public 

pe care îl gestionați dvs, in 10 minute ar trebui să puteți intra să eliberați aleea, nu in 4 ani, nu in 10 

ani. De 8 ani de când sunteți primar, nu eliberați aleea. Dați-mi voie să cred că este o chestiune 

subiectivă, nu imi spuneți că ne-a dat acum in judecată și că așteptăm! Nu durează mai mult de 2 zile 

să se rezolve situația acolo dacă cineva își dorește cu adevărat! 

 

3. Dl Pleniceanu Mihai: aș dori să intervin și eu, mă refer pe Teilor, știți ce a spus lumea 

de acolo: dacă am fi noi consilierii cu domnul Primar să-i chemam la fata locului pe câțiva dintre ei 

sau care vor să vină și să le explicăm in felul următor: de ce s-a spart la pod? De ce s-au dat atâția 

bani? De ce de la 22 de miliarde s-a ajuns la 29  de miliarde. Zice lumea, nu eu! Sa mergem să le 

explicăm! CĂ lumea zice in felul următor: de ce nu s-a facut cu 22 și se face cu 29, așa cum era in 

2017, acum am ajuns să dăm vreo 5 miliarde din bugetul local. Atunci clar se putea face și pe partea 

noastră, mă refer trotuare. Și pe partea asta lângă  Silviu,  de ce de la 5 miliarde, că știe domnul Primar 

foarte bine, că au mai fost colegi care observă lucrarea că aia-s banii cu aia trebuie să terminăm, de ce 

s-a ajuns la 11 miliarde? Să explicăm, asta este situația, uite ce s-a întâmplat, pentru că lumea ne acuză 

foarte mult pe noi pe consilieri, de ce suntem noi de vină? Eu am venit si v-am spus de 20 de mii de 

ori, in legătura cu podul, la Geoagiu Băi cu terenul de sport și inclusiv cu baia comunală. Terenul de 

sport nu-i normal, copilul meu avea 7 sau 8 ani când au inceput lucrările și acum are 17 și am inteles 

că mâine-poimâine se face recepția. După 8 – 10 ani facem recepția la un teren de sport? Nu avem nici 

cea mai mică scuză! Cu părere de rău vă spun! Haideți să dăm explicații oamenilor, ce le mai spunem: 

minciuni – poezii? Uite săptămâna viitoare să mergem cu documentația la oameni și să le explicăm de 

ce ? de ce? Că ne acuză și nu merităm să ne băgăm în chestiile astea! Suntem de toată praștia! Că la 

unii le place, mie nu imi place să mă facă în fel și chip, să creadă că in cine știe ce Dumnezeu sunt și 

eu băgat pe acolo! Așa aș vedea lucrurile! 

Dl. Vlad Ovidiu: domnule Pleniceanu nu există nici o scuză, domnul Primar cu PSD-ul, in 

consiliul local, au majoritate, orice hotărîre de consiliu au trecut-o, bugetele au trecut, acuma! 

Dl. Pleniceanu Mihai: de n ori am fost la domnul Primar si i-am spus că nu sunt de acord cu 

constructorii cu prelungiri la prelungiri! Dacă s-a inhămat la treabă să o facă nu motive, că nu are 

oameni-, ca nu are meseriași, nu știu ce, nu știu cum! Și terenul de sport de la Geoagiu Bai, să lucrezi 8 

– 10 ani, e ceva penibil! În urmă cu 8 ani de zile l-am dat jos pe domnul Vălean cu terenul de sport de 

la Gelmar. 

Dl. Carașcă Alin: podul Dunării s-a făcut in 2 ani, podul de la Geoagiu ....... 
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Dl Pleniceanu Mihai:păi te duci acuma la fotbal acolo,  te ia cu capul! Răde lumea de noi! 

Mergem la fața locului cu documentația să vadă lumea! 

Dl. Primar: la partea cu podul este o dezinformare și vă rog și pe colegii dumneavoastră de partid 

să nu-i mai informați gresit! Știu că in sedinta trecută dna Secretar v-a inmânat o adresa reprezentând 

un raport asupra stadiului activităților la această investiției, pe care ați cerut-o dumneavoastră. Dacă 

doriți putem face o intalnicre cu cetățenii, dar oamenii trebuie informați corect. A fost o sumă alocată 

de 2 milioane lei, scoasă la licitatie. Constructorul care a venit prima dată a avut o ofertă de 1.360 mii 

lei, din banii eligibili  de la minister s-au cheltuit 2 situații de lucrări una de 200 și ceva de mii lei și 

una de 300 mii lei, în care sunt lucrări conforme semnate de cei de la proiectant, diriginte de santier și 

cei de la tehnic de la noi, care s-au plătitde la MDLPA.  

Dl. Vlad Ovidiu: jumătate de lucrare! Dacă era contractul pe 1.300 mii lei și s-a platit aproape 

600 mii lei, este jumatate. 

Dl. Primar : mai aveau o situație de lucrări de vreo 240 mii lei, pe care dirigintele și ai nostri d 

ela tehnic nu au aprobat-o pentru că lucrările nu au fost conforme și in urma verificărilor din teren, i-

am reziliat contractul, deci s-au plătit cei 500 și ceva – 600 mii lei pe lucrări conforme, 2 situatii de 

lucrări cu fonduri de la MDLPA, primaria Geoagiu nu a dat nici un leu din bugetul local, și nu a dat 

nici un leu pe lucrări care nu au fost executare corespunzător, nici un leu nu a fost.  

La prima licitatie au fost 1300 mii lei de la minister și 600 mii lei au fost prinși din bugetul local, 

dacă vă uitați, din care nu s-a cheltuit nicmic din bugetul local. A fost scos in a doua etapă la licitatie la 

2 milioane și ceva de lei din care 700 mii lei erau aprobați de dumneavoastră aici, neeligibil. In urma 

licitatie ofertantul a venit cu suma de un milion nouă sute plus 360 mii lei, din care nu s-a plătit nimic. 

Deci nu mai dezinformați, primăria nu a plătit nici un leu din bugetul local la pod! Sâmbătă, inclusiv la 

priveghi la Cornel se spunea că Primăria a cheltuit 7 miliarde din banii voștri ai locuitorilor, nu este 

adevărat! Din bugetul local nu s-a cheltuit nici un leu! 

Dl. Pleniceanu Mihai: nu este adevărat! Nu a zis nimeni așa ceva! 

Dl. Primar: acum, in urma noii licitații trebuie să asigurăm din bugetul local treisute și ceva de 

mii de lei, dar si aceia i-am cerut la minister! Primaria nu are nici un leu in plus de plătit pentru acestă 

lucrare! 

Dl. Pleniceanu Mihai: corect, primăria nu are nimic de platit in plus! E dezinformare, zice-ți 

dumneavoastră! Și aici la baia comunală îi tot dezinformare?? Sa nu duceți discuția numai unde doriți 

dumneavoastră! Și știți ce mai intreabă lumea?  

Dl. Primar: și la baie aveți toate informatiile in raportul pe care il veți primi, dar citiți ce scrie și 

spuneți la oameni situatia corectă, nu numai ce vreți voi, ca am auzit! 

Dl. Pleniceanu Mihai: la baia comunală că a crescut prețul de 5 miliarde la 11 miliarde cu ce 

dezinformez eu??? 

Dl. Vlad Ovidiu: proiectul nu a inceput in 2017, azi nu suntem in 2024, nu au trecut 7 ani de 

când a inceput proiectul! Și asta e dezinformare! Domnule primar ne-ați spus că s-a semnat primul 

contract cu Telecerna pe un milion treisutedemii, și ați plătit 600 mii lei, jumatate din preț. 

Dl. Primar: nu este adevărat, el a fost plătit doar pe ceea ce a lucrat corespunzător! Se poate 

verifica!  

Dl. Pleniceanu Mihai: facem intalnire cu oamenii? 

Dl. Primar: facem, cand doriți dumneavoastră! 

Dl. Pleniceanu Mihai: nu cand dorim noi, dumneavoastră organizați! 

Dl. Primar: uite, săptămâna viitoare, marți! 

Dl. Vlad Ovidiu: fiecare lucrare din Geoagiu, care se amână presupune costuri suplimentare, una 

este să faci o lucrare intr-un an sau doi și alta este să o faci in 10 ani. Unele erau prețurile acum 10 ani 

și altele sunt acum! Și pentru materiale și pentru manoperă! Apropo de Geoagiu Băi, unele persoane 

care locuiesc in Geoagiu Bai imi spuneau că in trepțile acelea nu a fost băgat fier aproape deloc! Lucru 

care nu este normal, nu știu dacă au fost decontate, sunt eligibile sau nu, dar oamenii văd  Eu nu am 

fost să văd când s-a turnat acolo, iar atata timp cat lucrurile nu merg bine, toată lumea este atentă și 

sesizează. De ce Dumnezeu, aia nu merge bine, podul nu merge bine, spălătorul nu merge bine, la casa 

de cultură nu a mers bine, este o problemă! E normal ca oamenii să-și pună intrebări! 

Dl. Primar: să ne întrebe și pe noi, numai pe dumneavoastră vă întreabă! Pe noi de ce nu ne 

intreabă nimeni nimic? Le este rușine? 

Dl. Vlad Ovidiu : domnule primar, eu tot timpul vorbesc de banii publici, de lucrările care se fac 

din bani publici, nimic altceva. 
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Dl. Primar: ati cerut o informare, ați primit raspunsul, dar nici acum nu ați informat oamenii 

corect, dna Secretar v-a trimis din nou pe grup, raportul privind lucrările la pod, citiți și spuneți 

oamneilor cât a plătit primarul. 

Dl. Vlad Ovidiu: de podul acela ne-am ocupat de acum 7 ani, trebuia să coste 22 de milioane și 

va costa la final in jur de 30 de milioane. 

Dl. Primar: nu costă atât, va costa un milion nouă sute. Nu putem să dezinformăm! Astăzi vom 

pune pe grupul Consiliului local raspunsul pentru domnul Vlad privind stadiul lucrărilor la cele 4 

investiții. Vă multumesc! 

 

 

X X X 

 

Nemaifiind alte probleme, doamna Președinte mulțumește pentru participare și declară închise 

lucrările ședinței. 
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